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Start	2016	
Voor	ons	was	de	start	van	het	nieuwe	jaar	niet	de	start	
die	wij	ons	hadden	voorgesteld.	Tijdens	een	
hondentraining	op	1	januari	stopte	mijn	hart	er	
spontaan	mee.	Gelukkig	was	er	iemand	in	de	buurt	die	
de	reanima;e	handelingen	mach;g	is,	waardoor	ik	het	
nu	nog	kan	na	vertellen.	
Wij	hebben	in	de	afgelopen	periode	heel	veel	steun	
gehad	van	de	reac;es	in	het	dorp	en	de	vele	kaarten	en	
andere	wensen	van	beterschap.	
	Iedereen	bedankt	hiervoor,	het	was	een	welkome	
steun	in	deze	periode.	
	
Groet	Klaas	en	Lies	Hooijer		
	

Van	de	redac/e 
	 
Het	eerste	Loopje	van	2016.	Op	
de	voorkant	toch	nog	maar	een	
beetje	winter,	omdat	het	zo	
mooi	was	in	januari	bij	het	
Siepelveen.	
Een	belangrijk	deel	van	het	
Loopje	is	gewijd	aan	de	ALV,	
waarvoor	u	van	harte	wordt	
uitgenodigd.	
	
Wist	u	dat	het	Loopje	ook	al;jd	
te	downloaden	is	van	de	
website?	Vanaf	het	moment	dat	
het	naar	de	drukker	gaat,	staat	
het	Loopje	op	de	site.	
	
Veel	leesgenoegen!	
	
Adres	website:	 
h1p://www.zeegse-
dorpsbelang.nl 
Volg	ons	ook	op	facebook	en	
twiOer.	(
hOps://www.facebook.com/ 
dorpsbelangen.zeegse) 
	 
	 

Colofon 
Redac/e: 
Joke	Gerds,	Hoofdweg	3 
Trijnie	Mar;jn,	Hoofdweg	58 
	 
Opmaak:	Joke	Gerds 
Adres:	
zeegserloopje@gmail.com	 
	 
Inleveren	kopij	 
24	mei	2016 
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Aktiviteitenkalender 
 

15	maart 	Algemene	Ledenvergadering	DBZ	
	 	Plaats: 	 	WiOe	huis	
	 	Aanvang:	 	20.00	uur	

	
28	maart 	19.00	uur	Paasvuur	ontsteken	op	de	

	 	bekende	loca;e	aan	de	Munkakkers,	
	 	opnieuw	op	de	maandag,		maar	we	
	 	zijn	bezig	om	het	te	verplaatsen	naar	
	 	1e	paasdag	(zondag),	omdat	de	 	
	 	kleinsten	bij	ons	uit	het	dorp	dan	ook	
	 	wat	langer	mogen/kunnen	opblijven.	

	
Zaterdag	19	en	26	maart	van	10.00	tot	16.00	uur	 	

	 	inleveren	snoeiafval.	We	zoeken	nog	
	 	vrijwilligers	om	te	helpen.	Melden	bij	
	 	Ingmar	van	der	Woude.	

	
27	maart	1e	Paasdag	10.00	uur	

	 	Met	de	kleinsten	uit	het	dorp	eieren	
	 	versieren	en	zoeken	op	de	zandvlakte.	
	 	De	ac;viteiten	starten	om	10.00	uur	in	
	 	het	wiOe	huis.	Voor	de	kinderen	is	er	
	 	natuurlijk	ranja	met	lekkers	geregeld.	
	 	Opgave	bij:	Klaas	Hooier	06-42091061	
	 	of	Ingmar	ver	Woude	06-51389658	
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Van het bestuur 

Jaarverslag	DBZ	2015	
	

De	vorige	ALV	was	17	maart	2015.	De	voorziOer	is	herkozen	en	er	is	een	nieuwe	
penningmeester	benoemd.	Het	bestuur	hee_	dit	jaar	5	keer	vergaderd.	
	
De	tradi;onele	ac;viteiten	begonnen	vóór	de	Paasdagen,	het	vullen	van	de	paasbult	
met	takken,	daarna	op	tweede	paasdag	het	aansteken	en	opbranden	van	die	paasbult.	
Daarbij	stond	een	tent	voor	een	hapje	en	drankje	en	veel	Zeegsenaren	warmden	zich	
aan	het	vuur.	Overdag	was	er	natuurlijk	het	eieren	zoeken	rondom	de	Brink,	in	
aanwezigheid	van	de	Paashaas.	
	
Het	thema	van	de	Zeegser	brinkdagen	was	dit	jaar	‘Crea;ef	met	schaap’	en	overal	in	
het	dorp,	vooral	in	de	tuinen,	verschenen	houten	schapen,	heel	crea;ef	geverfd,	
versierd,	iedereen	had	goed	zijn	best	gedaan	om	er	een	mooi	schaap	van	te	maken.		
De	Zeegser	brinkdagen	zijn	goed	verlopen.	Er	waren	leuke	ac;viteiten,	er	had	natuurlijk	
meer	publiek	kunnen	zijn,	maar	de	commissie	is	tevreden.		
	
De	week	voor	de	brinkdagen	en	ook	;jdens	de	brinkdagen	stond	er	een	tent	op	de	
brink	vanwege	het	fes;jn	‘Drentsche	Aa	50	jaar’.	Bijzonder	was	de	schapenweide,	alle	
zelfgemaakte	schapen	stonden	zondag	bij	elkaar	op	de	brink,	een	mooi	gezicht.	De	
organisa;e	hee_	een	mooie	poster	gemaakt	van	alle	schapen,	die	hangt	nu	vast	in	elk	
huis	in	Zeegse	op	een	prominente	plek.	Ook	is	de	beste	crea;e	gekozen,	Fieke,	Lies,	
Joke,	en	Geert	Jan	en	Anneke	vielen	in	de	prijzen.		
	
Sinterklaas	deed	ook	Zeegse	weer	aan,	alle	Zeegser	kinderen	werden	verwelkomd	in	
het	WiOe	Huis.	
	
De	kerstboom	voor	de	Brink	kwam	dit	jaar	uit	de	Goldakkers,	uit	de	tuin	van	Arend	
Arends.	De	boom	was	zodanig	groot	dat	er	een	kraan	aan	te	pas	moest	komen	om	hem	
uit	de	tuin	te	halen.		De	boom	werd	versierd	met	lampjes	en	slingers	en	op	de	zaterdag	
voor	kerst	werd	er	onder	de	boom	een	kerstboom	borrel	gehouden.	
Op	Oudejaarsdag	was	er	de	tradi;onele	oliebollenbakac;e	op	het	terras	van	het	WiOe	
Huis.	Zowel	binnen	als	buiten	was	het	gezellig	druk	en	er	werden	veel	oliebollen	en	
appelflappen	verkocht.	
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Mededelingen van het bestuur 
	

	
	 	

	

Het	nieuwe	jaar	is	nog	maar	net	begonnen	en	wij	zijn	al	bezig	met	de	brinkdagen	voor	dit	
jaar.	Er	zal	het	een	en	ander	zal	gaan	veranderen	ten	opzichte	van	andere	jaren.	Zo	zal	de	
bekende	zweefmolen	niet	aanwezig	zijn.	Niet	omdat	we	hem	niet	meer	wilden	hebben,	
nee	integendeel,	maar	onze	periode	past	hen	niet,	zij	kunnen	alleen	midden	in	de	
zomervakan;e,	maar	dat	is	voor	ons	geen	op;e.	We	zijn	daarom	hard	op	zoek	naar	een	
andere	leuke	aOrac;e.	
Ons	idee	is	om	op	de	zondag	de	markten	te	laten	plaatsvinden	en	dan	alles	door	elkaar.	De	
kunstmarkt,	warenmarkt,	streekproductenmarkt	en	rommelmarkt.	Om	een	zo	groot	
mogelijk	publiek	aan	te	trekken.	
De	zaterdag	zal	bol	staan	van	de	ac;viteiten	in	combina;e	met	sport	en	spel.	Hoe	en	wat	
gaan	wij	nog	uitzoeken,	maar	als	u	nog	leuke	ideeën	hee_,	dan	horen	wij	die	graag.	
Het	enige	wat	op	dit	moment	vastligt	is	de	datum,	dus	deze	kunt	u	alvast	noteren.	
8,	9	en10	juli	2016,	het	laatste	weekend	voordat	de	basisscholen	vakan;e	krijgen.	
Wij	hopen	zo	op	mooi	weer	en	ook	de	avonden	zijn	wat	langer	dan	in	september.	
15	Maart	is	de	jaarlijkse	ALV	op	de	gebruikelijke	plek	(zie	ak;viteitenkalender).		
	
	Agenda	

•  Welkom	en	Opening	
•  Vaststellen	agenda	
•  Verslag	ALV	van	17	maart	2015	(elders	in	het	Zeegser	loopje)	
•  Mededelingen	en	ingekomen	stukken	
•  Financiën	begro;ng	en	jaarrekening		
•  Verslag	kascommissie	(ter	plaatse	beschikbaar)	
•  Bestuursverkiezing	

	A_redend	en	herkiesbaar:	Geja	van	Zuiden.	A_redend:	Eric	Nieswaag	
	Mochten	er	mensen	zijn	die	een	bestuursfunc;e	in	de	DBZ	ambiëren,	dan	
	kunnen	zij	zich	melden	bij	het	secretariaat	(t.docter@home.nl	of	telefoon	
	0592	853207).	

•  Verslag	commissies	(ter	plaatse	beschikbaar)	
•  Rondvraag	
•  Slui;ng	
In	een	pauze	zal	de	heer	Snippe	van	Hartveilig	Drenthe	een	presenta;e	verzorgen	
over	de	cursus	Hartveilig.	Elders	in	het	Zeegser	loopje	leest	u	hier	meer	over.	
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Van het bestuur 
	

‘Hartveilig’	Zeegse?	
	
Beste	dorpsgenoten,	
		
Wij	zijn	op	dit	moment	druk	bezig	om	Hartveilig	Zeegse	op	te	zeOen,	dit	is	echter	
onmogelijk	zonder	uw	hulp.	We	hebben	hier	zeker	30	vrijwilligers	voor	nodig.	
Het	werkt	als	volgt:	wanneer	er	bij	de	alarmcentrale	een	melding	van	harkalen	
binnenkomt,	dan	gaat	er,	behalve	dat	de	ambulance	gaat	rijden,	ook	een	melding	
naar	30	aangemelde	vrijwilligers	in	Zeegse.	Normaal	gesproken	zal	een	ambulance	te	
laat	bij	ons	in	het	dorp	aankomen,	maar	medebewoners	kunnen	veelal	binnen	2	
minuten	ter	plaatse	zijn.	
Lees	goed,	we	pakken	hier	een	enorme	;jdswinst	ten	opzichte	van	de	ambulance,	wat	
de	kans	op	overleven	vele	malen	groter	maakt	en	dat	is	natuurlijk	de	insteek	(ook	als	
het	uzelf	overkomt).	
De	opleiding	reanima;e	en	AED	bediening	kost	u	slechts	3	uur.	Hiermee	krijgt	u	een	
cer;ficaat	en	kunt	u	zich	aanmelden	bij	Hartveilig	Drenthe.	De	kosten	voor	deze	
cursus	bedragen	37,50	euro	per	persoon.	De	cursus	dient	eens	per	jaar	herhaald	te	
worden,	eveneens	in	3	uur.	Kortom,	het	kost	u	1	zaterdagochtend	per	jaar	en	37,50	
euro,	maar	daarmee	kunt	u	waarschijnlijk	wel,	mocht	het	nodig	zijn,	het	leven	van	
buurman,	partner	of	andere	bekende	redden.	(Vervolg	pag.	6)	
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De	cursus	wordt	gegeven	in	groepjes	van	12	personen,	gewoon	in	Zeegse.	
Om	het	een	en	ander	toe	te	lichten,	hebben	we	gevraagd	of	de	heer	Snippe	van	
Hartveilig	Drenthe	op	onze	jaarvergadering	een	helder	en	duidelijk	verhaal	komt	
vertellen.	Indien	u	daarna	nog	vragen	hee_,	bent	u	in	de	gelegenheid	om	die	te	stellen.	
Kortom,	het	is	echt	van	belang	dat	u	meedoet,	anders	komt	het	niet	van	de	grond	en	de	
ambulance	is	helaas	bijna	nooit	op	;jd	tegenwoordig.	
	Bent	u	in	het	bezit	van	een	geldig	EHBO	diploma	en	u	wilt	zich	ook	aanmelden,	dan	
horen	wij	dit	natuurlijk	graag.	U	hoe_	dan	geen	opleiding	meer	te	volgen.	
TensloOe,	een	ieder	die	zich	aanmeldt	krijgt	van	Dorpsbelangen	een	Kiss	of	life,	dit	is	
een	kapje	dat	gebruikt	kan	worden	bij	de	reanima;e.	
Hee_	u	interesse,	dan	kunt	u	zich	opgeven	;jdens	onze	ledenvergadering	of	u	gooit	een	
briene	met	naam/namen	in	de	bus	bij	Hoofdweg	38,	een	mail	sturen	kan	ook	naar		
Ikwoude@gmail.com.	
		
Met	vriendelijke	groeten,	
Bestuur	Dorpsbelangen	Zeegse	

	

De Clinge is dé RECRON Groepsaccommodatie 
van het Jaar 2015 

Groepsaccommoda;e	van	het	jaar	is	een	landelijke	publieksprijs	en	wordt	
jaarlijks	door	RECRON,	de	brancheorganisa;e	voor	recrea;eondernemers	
Nederland,	georganiseerd.	De	uitreiking	vond	op	2	februari	2016	plaats	
;jdens	de	Studietweedaagse	van	de	RECRON	Groepsaccommoda;es	bij	de	
Imminkhoeve	in	Lemele.	Groepsaccommoda;e	De	Clinge	hee_	de	meeste	
stemmen	van	het	publiek	gehad.	
	
De	inwoners	van	Zeegse	feliciteren	jullie	van	harte	met	dit	succes!!!	
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Verslag algemene ledenvergadering DBZ 17 maart 2015 
			
Opening	
Om	20.10	uur	opent	Klaas	de	vergadering	en	heet	alle	aanwezigen	welkom.	Hij	had	wel	
graag	meer	mensen	willen	verwelkomen,	maar	is	blij	met	degenen	die	er	zijn.	Er	is	
vanavond	in	Zeegse	ook	een	literatuurclub	bijeenkomst,	waar	in	ieder	geval	4	leden	
heen	zijn.	Luit	Hummel	van	de	BOPD	komt	tussen;jds	wat	vertellen	over	het	project	
‘Aardbloei’.	
		
Tradi/oneel	begint	Klaas	met	een	terugblik	op	2014.	
-	De	snelheid	waarmee	door	het	dorp	wordt	gereden	is	nog	steeds	een	probleem.	Dit	
veroorzaakt	veel	geruis,	veel	lawaai,	vooral	bij	de	twee	hobbels	en	rond	de	brink.	
-	Posi;ef	is	dat	de	wegen	rondom	de	brink	zijn	aangepakt	en	dat	het	er	mooi	uitziet.	
Door	het	te	hard	door	de	bochten	rijden,	slijten	de	bermen	daar,	maar	gelukkig	liggen	
de	klinkers	er	allemaal	nog	goed	in.	
-	De	weg	is	nu	klaar	en	lijkt	mooi.	Jan	Sikkema	van	de	Boermarke	hee_	Klaas	gezegd	
dat	de	brink	binnenkort	geegaliseerd	gaat	worden,	dan	is	het	af.	
-	Mededeling	van	het	overlijden	van	Klaas	Koster.	Klaas	was	oud	bestuurslid,	fana;ek,	
hield	ons	allemaal	wakker	met	een	kri;sche	noot.	Hij	is	overleden	aan	ALS.	
		
Vaststellen	van	de	agenda	
Het	verhaal	over	‘Aardbloei’	na	punt	5.	
		
Verslag	van	de	vorige	vergadering	(18	maart	2014)	
Geen	op-	en	aanmerkingen,	goedgekeurd.	
	
Mededelingen	en	ingekomen	stukken	
-	Klaas	vertelt	over	de	Kleine	Kernen.	Er	bestaat	een	adviesraad	die	advies	uitbrengt	
aan	de	gemeente.	In	een	presenta;e	werd	gesproken	over	het	Geopark,	dit	ligt	op	de	
Hondsrug.	De	oostkant	van	de	Hondsrug	is	goed	vertegenwoordigd	door	de	dorpen,	
maar	de	westkant	iets	minder	goed.	Van	dorpen	aan	de	westkant	is	Zeegse	onlangs	het	
hotspot	geworden,	te	volgen	op	de	site.	Op	de	hoek	zijn	foto’s	te	zien	van	de	
kunstenaar	uit	Zeegse,	van	Dulmen	Krumpelman.	Klaas	noemt	het	zeer	de	moeite	
waard.	
-	De	gemeente	is	van	plan	meer	onderhoud	aan	de	wegen	en	de	bermen	te	(laten)	
plegen	en	daar	ons	(de	bewoners,	de	Boermarke,	eventueel	de	boeren)	voor	in	te	
schakelen.	Het	lijkt	Klaas	zinvol	om	hiervoor	een	aparte	werkgroep	in	het	leven	te	
roepen.	
-	50	jaar	Drentsche	Aa.	In	de	week	van	27	juni	t/m	4	of	5	juli	2015	wordt	dit	gevierd.	Er	
komt	die	week	een	grote	tent	op	de	brink	te	staan,	waar	wij	in	het	weekend	gebruik	
van	kunnen	maken.	We	hebben	nog	geen	echt	concrete	plannen,	in	ieder	geval	de	
historische	commissie	gaat	iets	doen	in	de	vorm	van	een	exposi;e	van	oud	Zeegse.	We	
denken	aan	een	kindercircus	en	dan	in	samenwerking	met		basisscholen	in	de	buurt,	
om	de	kosten	te	delen.	Het	Fes;val	der	Aa	in	Schipborg	is	op	3,	4	en	5	juli.	
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Financiën	en	verslag	kascommissie	
Jaarrekening	2014	
De	kascommissie,	Theo	Brugman	en	Truus	Uilenberg	(was	reserve),	zijn	bij	de	
penningmeester	op	bezoek	geweest	en	hebben	alles	gecontroleerd.	Het	zag	er	keurig	uit	
en	de	kas	klopte.	Zij	stellen	de	vergadering	voor	de	penningmeester	decharge	te	
verlenen,	wat	met	een	applaus	van	de	aanwezigen	gebeurt.	
Begro;ng	2015	
De	bijdrage	van	600	euro	van	de	gemeente	is	al	ontvangen.	Er	wordt	een	opmerking	
gemaakt	over	de	hoge	kosten	van	het	Zeegser	Loopje.	Waarom	sturen	we	het	krantje	
niet	per	email.	Redenen:	Niet	iedereen	hee_	email,	een	krantje	op	papier	leest	zo	fijn.	
Misschien	een	idee	om	het	beiden	te	doen.	Het	bestuur	is	bezig	om	een	andere	manier	
te	zoeken	voor	het	drukwerk	(andere	drukker,	zelf	printer	aanschaffen,	ander	
kopieerapparaat).	Het	hee_	onze	aandacht.	Er	wordt	opgemerkt	dat,	als	het	per	email	
verstuurd	gaat	worden,	hij	wel	graag	hee_	dat	zijn	adres	afgeschermd	wordt,	anders	
raakt	zijn	postbus	verstopt.	Tot	slot:	laat	ieder	een	mail	sturen	naar	het	mailadres	van	
DBZ,	dat	vermeld	staat	in	het	Zeegser	Loopje,	dan	zijn	de	emailadressen	bekend.	
Opgemerkt	wordt	om	de	feestweek	dit	jaar	te	laten	vervallen	en	al	onze	pijlen	te	richten	
op	de	week	van	50	jaar	Drentsche	Aa.	Klaas	stelt	dat	met	de	denktank	is	afgesproken	dat	
zij	het	zomerfeest	voor	3	jaar	zouden	organiseren	en	die	3	jaar	loopt	dit	jaar	af,	dus	2015	
is	voor	de	denktank	het	laatste	jaar.	
	Verkiezing	kascommissie	
Theo	Brugman	nog	een	jaar,	met	Jan	Helder.	Truus	Uilenberg	wordt	weer	gevraagd	als	
reserve.	
		
BOPD,	de	heer	Luit	Hummel	
Hummel	begint	met	het	noemen	van	het	binnenkort	uitkomende	boek,	genaamd	
Landschapsbiografie	(564	bladzijden,	39,95	euro),	onder	andere	geschreven	door	Theo	
Spek,	hoogleraar	landschapsgeschiedenis	aan	de	RUG	Groningen	(woonach;g	in	Zeegse).	
Een	mooi	boek	over	de	Drentsche	Aa,	met	veel	mooie	plaatjes,	een	must	have	voor	als	je	
in	het	gebied	woont.	Op	2	juli	2015	wordt	er	een	na;onaal	congres	georganiseerd	door	
de	RUG	en	de	BOPD.	Er	zijn	voorstellingen	van	de	Peer	Group	en	Egbert	Meijers	(ode	aan	
de	Drentsche	Aa).	
Ook	de	bewoners	van	Zeegse	worden	betrokken,	door	middel	van	het	project	
“Aardbloei”.	Een	aantal	kunstenaars	zal	een	maand	in	het	dorp	gaan	wonen	en	zich	
bezighouden	met	een	kunstproject	of	kunstvoorstelling.	Dit	zal	dan	2	juli	worden	
gepresenteerd.	Ons,	als	inwoners	van	Zeegse,	wordt	gevraagd	of	wij	als	gastgezin	willen/
kunnen	fungeren	voor	deze	kunstenaars.	Vanaf	2	april	is	de	website	klaar	en	kan	men	
zich	via	de	BOPD	opgeven.	Bewoners	van	Zeegse	kunnen	met	kor;ng	naar	het	congres.	
Laten	we	er	met	z’n	allen	voor	zorgen	dat	Zeegse	zich	van	de	goede	kant	laat	zien!	
Opmerking	van	een	lid:	Dit	jaar	geen	feestweek?		Laten	we	de	krachten	bundelen	met	de	
BOPD,	de	tent	staat	er	al.	De	voorziOer	stelt	dat	dit	een	beslissing	van	het	bestuur	is,	
daar	zal	over	nagedacht	worden.	
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Bestuursverkiezing	
Klaas	en	Veronique	zijn	vanaf	het	begin	(2003)	bestuurslid.	Veronique	treedt	af	en	is	niet	
herkiesbaar,	zij	gaat	zich	meer	bezighouden	met	het	glasvezelproject.	Klaas	treedt	af,	maar	
stelt	zich	herkiesbaar.	Met	een	applaus	wordt	dit	beves;gd.	Het	bestuur	is	er	in	geslaagd	
een	kandidaat	te	vinden	voor	de	func;e	van	penningmeester,	Peter	Joustra,	wonend	aan	
de	Goldakkers,	sinds	2007.	Hij	is	interna;onaal	inkoper	van	babyar;kelen,	geboren	in	
Assen,	getrouwd	met	Ina	en	hee_	twee	kinderen.		
	Verslag	commissies	
-	Brief	van	de	VEZ	(vereniging	eigenaren	noord)	
De	voorziOer	legt	uit	dat	de	vereniging	graag	wil	dat	de	belangen	van	de	bewoners	van	het	
dorp	en	het	bos	samen	gaan.	De	vereniging	wil	graag	als	vereniging	lid	worden	van	
Dorpsbelangen	(veel	leden	van	de	vereniging	zijn	ook	afzonderlijk	lid).	Volgens	de	statuten	
moet	een	lid	ingeschreven	staan	bij	de	gemeente	Tynaarlo,	dat	geldt	niet	voor	alle	
bewoners	in	het	bos.	Als	vereniging	ben	je	een	rechtspersoon,	dus	kun	je	lid	zijn,	1	stem	
hebben	en	als	vereniging	toch	bijdragen	aan	de	DBZ.	Het	is	wel	van	belang	dat	de	
vereniging	als	vereniging	blij_	bestaan,	want	de	specifieke	problemen	van	de	VEZ	noord	
zijn	heel	anders	dan	die	van	het	dorp	(denk	aan	wegen,	afval,	post).	
-	Kerstboomborrel.	De	voorziOer	stelt	dat	dit	wel	erg	veel	werk	was	voor	weinig	mensen.		
-	Drempels.	Het	bestuur	ontving	een	brief	van	de	omwonenden	van	de	drempel	en	hee_	
deze	beantwoord.	Hij	stelt	dat	wij	het	er	ooit	met	de	gemeente	over	gehad	hebben,	over	
het	terugdringen	van	de	snelheid.	De	gemeente	wilde	geen	extra	verkeersborden,	geen	
wegversmallingen.	
De	voorziOer	zegt	dat	het	bestuur	een	gesprek	met	de	gemeente	gaat	aanvragen.	
-	Oliebollenac;e	hee_	ruim	800	euro	opgeleverd.	Alsnog	dank	aan	de	familie	Homan.	
	Afvalbeleid	
Er	stond	een	verwarrend	stukje	in	het	Zeegser	Loopje,	dit	was	niet	helemaal	goed	gegaan,	
vandaar	dat	er	een	rec;fica;e	achteraan	kwam.	Uit	de	discussie	die	ontstaat,	blijkt	het	
afval	een	heikel	punt.	De	ondergrondse	containers	geven	vaak	storing,	zodat	er	geen	
stor;ng	kan	plaatsvinden	en	de	zakken	er	naast	geplaatst	worden.	De	containers	zijn	te	
vaak	vol,	zouden	vaker	geleegd	moeten	worden.	De	voorziOer	gee_	aan	dat	het	de	
aandacht	hee_	van	het	bestuur.	
	Rondvraag	
-	Genoemd	wordt	dat	bewoners	van	de	Heikant	over	de	zandvlakte	rijden	en	dan	via	het	
fietspad	naar	de	doorgaande	weg	rijden.	
-	Gevraagd	wordt	naar	de	wildkap	van	Staatsbosbeheer.	Wie	kan	dat	stoppen?	Er	worden	
te	veel	bomen	gekapt.	Straks	is	er	helemaal	geen	landschapspark	meer.	We	maken	ons	
zorgen.	
-	Gevraagd	wordt	of	de	jagers	gecontroleerd	worden.	
De	voorziOer	meldt	dat	hij	regelma;g	contact	hee_	met	Staatsbosbeheer	en	deze	
onderwerpen	zal	noemen.	Een	lid	meldt	dat	zij	regelma;g	contact	hee_	inzake	het	
Siepelveen	en	dit	ook	zal	meenemen.	
	Slui/ng	
De	voorziOer	dankt	ieder	voor	de	aanwezigheid	en	inbreng,	memoreert	de	presen;elijst	en	
de	intekenlijst	voor	aanwezigheid	bij	het	takken	storten	op	de	paasbult	en	wenst	ieder	wel	
thuis.	
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Ophaalschema	oud	papier	2016	
	
De	opbrengst	is	bestemd		
voor	ijsbaan	vereniging	‘Onder	ons’	

Een	boerderij	met	een	verhaal…	
	 Ambachtelijke	

boerderijwinkel	
Open:		
vrijdag	 	13.00-18.00	
zaterdag 	11.00-17.00	

	 	afspraak	

Vergaderen	op	maat 	 	Overnachten	in	luxe	bed	en	breakfasts 	    

Hoofdweg	62	9483	PD	Zeegse	06	51645798	
janny.smeenge@hotmail.com	www.dezeegsterhoeve.com	
	



11	



Bestuursleden	
Erik	Nieswaag 		 	niesw004@planet.nl 	 	tel	543696	
Geja	van	Zuiden 		 	gejarvz@live.nl 	 	 	tel	544358	
Morijn	Bourgonje	 	morijnbourgonje@gmail.com 	tel	543332	
Ingmar	van	der	Woude 	ikwoude@gmail.com 	 	tel	0651389658 		
		
Taakverdeling:	
•  Feestcommissie:		

	Klaas	Hooijer,	Ingmar	van	der	Woude	
	Historische	commissie:		
	Alian	Speelman,	Fenny	Mesander,	Arend	Arends,	Geja	van	Zuiden	

•  Verkeerscommissie:		
	Hans-Paul	Riemsma,	Geja	van	Zuiden.	Klaas	Hooijer	

•  Oliebollenbakcommissie:	Ingmar	van	der	Woude	en	andere	vrijwilligers	
		
		
	
	
NOG	GEEN	LID?	
		
Dat	kan	natuurlijk	nog	steeds.	
Wilt	u	de	Vereniging	Dorpsbelangen	Zeegse	
steunen,	wilt	u	meedenken,	praten	en	
beslissen	over	uw	dorp,	maak	dan	uw	
lidmaatschapsbijdrage	over	op	NL45	INGB	
0001	2212	16	
t.a.v.	Vereniging	Dorpsbelangen	Zeegse	
De	kosten	van	het	lidmaatschap	zijn	voor	het	
eerste	gezinslid	€	10,-	,	
Voor	het	2e	en	elk	volgend	gezinslid	€	2,-.	
	
	
  


